
 
                                                  číslo materiálu: 04/02 
Komise: Komise kulturní 
Datum: 23. 6. 2021   16:30 hod 
Přítomni: 
 
 
 
Omluveni: 
 
 
Neomluven: 
Host: 

L. Frankovicová, K. Špalková, T. Morawski, M. Trdličková, P. Apolen, J. Skyva 
 
J. Brandejská – administrátor komise 
 
J. Fraňková, K. Daczická, V. Lebedová, V. Veselý, P. Bečán, B. Buňka, A. Rezler, 
V. Balek, L.Kment, Š. Sokač 
 
 
 

Člen RM:  
Příští jednání: září 2021 

 
1) Návrh usnesení pro RM:                                                                                                         
Rada města 
b e r e   n a   v ě d o m í 
zápis z jednání kulturní komise ze dne 23.6. 2021 
 

 
2) Program jednání komise včetně krátkého komentáře: 
 

a) Předseda komise přivítal přítomné členy a poděkoval jim za účast.  
T. Morawski – konečně se po dlouhé době rozjíždí sezóna, bohužel ale některé akce byly 
zrušeny a další přeloženy na podzim. I tak bude během léta kulturní nabídka ve městě bohatá. 
Informoval o dohodě pí Krejčí z IC Sedlec s provozovatelem pouti panem Tříškou, aby pouť 
byla přesunuta na červnový termín 24.6. – 28.6.2021  - s ohledem na naplánované akce IC 
Sedlec.  

b) T. Morawski – projekty Calendaria Cuthna – výzva je posunuta na září, do té doby všechny 
projekty proběhnou – buď se začlení do grantového systému a nebo půjdou přímo do 
rozpočtu na rok 2022. 
Projekt Kutnohorské léto by měl být začleněn přímo do  rozpočtu OCRM  - festival je 
dobré udržet a finančně podporovat. K. Špalková navrhuje, aby byla přímo do rozpočtu 
OCRM rozpočtována částka na akce týkající se cestovního ruchu.  

c) T. Morawski – informoval o novelizaci „hlukové vyhlášky“ na území města – již byly 
zaznamenány stížnosti na hluk po 22. hod. Zastupitel T. Gryč informoval T. Morawského  
o tom, že jiná města využívají pro Městskou policii vlastních  přenosných měřičů hluku. 
Pro řešení případů stížností na hluk, by bylo vhodné o této možnosti pro Městskou polici 
také uvažovat.  
Mst. V. Šnajdr na jednání Zastupitelstva města sdělil, že každý, kdo si požádá o prodloužení 
akce po 22 hod, bude zařazen do seznamu a ten předložen radě a zastupitelstvu města  
k odsouhlasení. Je třeba žádat s dostatečným předstihem. 
Komise tuto problematiku komunikovala již mnohokrát, znovu tak bylo navrženo řešení 
povolení na pátky a soboty v době sezóny. 



d) T. Morawski seznámil členy komise s plánovaným projektem „Poeziomat“ – interaktivní 
zařízení na poezii, zaměřeno by mělo být na kutnohorské tvůrce – provozovatel Poeziomatu 
požádal pana Janečka, který je i majitelem mlýnu Denemark, o finanční částku a byla mu 
přislíbena částka 100 tis. Kč. Město Kutná Hora osloví s žádostí o příspěvek ve výši 100 tis. 
Kč. 
M.Trdličková – do projektu by se zapojil i Klub rodáků a přátel Kutné Hory v Praze 
pořádající festival Ortenova Kutná Hora. 
Pokud by se tento projekt podařil, byli bychom jedním z mála měst v České republice, které  
Poeziomat na území města mají (např. Praha, Ostrava, Olomouc, Humpolec, ?Kutná Hora?). 
Členové komise se shodli na tom, že by bylo dobré do projektu zapojit firmy Foxconn  
a Philip Morris. 

e) Různé: T. Morawski – Sokol dostal od města finanční podporu na 5 let, nabízí místnosti 
v Sokolovně pro kulturní akce. 

K. Špalková – navrhla, aby se členové komise účastnili městem finančně podpořených 
kulturních akcí – komise se shodla, že většina akcí je již známa, opakují se každý rok – 
podívat se na akce nové.  
Katka Špalková – 64 podnikatelů se vygenerovalo z podpory pro podnikatele – nabízí 
pomoc na kulturní akci pořádané městem KH. Pracovní skupina, jejímiž členy je i Katka 
Špalková a Tomáš Morawski, vymyslela komunitní akci „Parkování“ pod Vlašským 
dvorem – v pátek 25.6. v 10 hod proběhne k akci schůzka – přizváno oddělení školství  
a kultury – P. Ladra. O dalších podrobnostech k této akci bude KK informovat Kateřina 
Špalková. 
P. Apolen – upozornil, že v rámci akce Operní týden byla zablokována všechna 
parkovací místa u Vlašského dvora a celé Havlíčkovo náměstí – je to možné, že si 
soukromník může parkování v tomto rozsahu u města zajistit ? 

 
Další jednání kulturní komise: září – přesné datum bude upřesněno 
 

 adresa: komise.kultura@konf.kutnahora.cz 
 
 
 
3) Připomínky, dotazy, návrhy k projednání v RM: 

1) Jak to bude s podporou kulturních akcí v sezóně – výjimku k prodloužení konání akcí po 22 hod 
dostane každý, kdo si požádá, nebo budou pátky a soboty prodlouženy i po 22 hod ?  
Návrh: na příští sezónu, požádat o prodloužení nočního klidu na všechny pátky a soboty v sezóně. 
Pokud by si pořadatelé museli žádat, museli by být včas informováni prostřednictvím 
Kutnohorských listů, na webu a prostřednictvím Kulturní komise. 
 
2) Kulturní komise doporučuje a žádá Radu města o projednání možnosti zajištění ½ finančních 
prostředků na Poeziomat a o propojení pana Kobzy (žadatel) s městským architektem. 
 

 
 
 
 
 

mailto:komise.kultura@mu.kutnahora.cz


 
4) Reakce rady města: 

K bodu 1) V. Šnajdr sdělil, každá žádost bude předložena ke schválení v RM, či ZM a posuzována 
bude samostatně. 
K bodu 2) Věc řeší oddělení technické vedoucí Ing. Štolbová, která s panem Kobzou již jednala 
ohledně jeho představ, kde by měl být Poeziomat umístěn (u chrámu sv. Barbory), v této době se 
k danému vyjadřuje odbor památkové péče a Ing. Štolbová připravuje k danému materiál do 
srpnové rady města. V. Šnajdr ještě dodal, že celkové náklady na Poeziomat jsou 200 000,- Kč a 
spoluúčast je 100 000,- Kč. 

 
 
 
 
Zapsala: Jaroslava Brandejská 
Kontrolu provedl: Tomáš Morawski 
 
 
 
 
 
 

 
 


